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Abstract (en)
A slat made of layers of solid wood (11, 12, 13) for sitting and lying furniture has at least one, but at most four glued joints (8a, 8b) which run
approximately perpendicular to that side surface (5) which has the greatest extent and connects the individual layers of solid wood to one another. In
the individual layers of solid wood, the annual rings are inclined towards the side surface in rift or semi-rift cut. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Federlamelle aus Massivholzschichten (11, 12, 13) für Sitz- und Liegemöbel weist mindestens eine, jedoch höchstens vier Leimfugen (8a,
8b) auf, die etwa senkrecht zu derjenigen Seitenfläche (5) verlaufen, die die grösste Ausdehnung hat und die die einzelnen Massivholzschichten
miteinander verbindet. In den einzelnen Massivholzschichten sind die Jahrringe in Rift- oder Halbriftschnitt gegen die Seitenfläche geneigt.
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